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PROTOKÓŁ Nr 10/1/2012 
z posiedzenia Komisji BudŜetu, Gospodarki i Rolnictwa 

odbytego w dniu 20.01.2012r. 
 

 
 
Obecność na posiedzeniu członków Komisji oraz zaproszonych gości wg list 
obecności stanowiących załączniki niniejszego protokołu. 
Godz.10.00. 
 

Posiedzenie  
 
otworzył i obradom przewodniczył Pan Michał Pękala – Przewodniczący 
Komisji. 
 
Jednogłośnie przyjęto do realizacji następujący porządek obrad: 
 

1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
2. Plan robót drogowo mostowych na rok 2012. 
3. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

a) zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady na 2012r. 
b) przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na 

lata 2012-2019, 
c) uchwalenia budŜetu powiatu na 2012r., 
d) uchwalenia „Programu rozwoju pieczy zastępczej w Powiecie 

Koneckim na lata 2012 – 2014”, 
e) określenia rozkładu godzin aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 

Koneckiego, 
f) zmiany Regulaminu organizacyjnego Starostwa Powiatowego 

w Końskich, 
g) wyraŜenia zgody na zbycie aktywów trwałych Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Końskich, 
h) wyraŜenia zgody na oddanie w dzierŜawę w trybie bezprzetargowym 

aktywów trwałych Zakładu Opieki Zdrowotnej w Końskich, 
i) zmiany uchwały Nr XLI/48/2010 Rady Powiatu w Końskich z dnia 

28 października 2010r. w sprawie określenia zasad zbycia, oddania 
w dzierŜawę, najem, uŜytkowanie lub uŜyczenie aktywów trwałych dla 
samodzielnych publicznych zakładów opieki zdrowotnej utworzonych 
przez Radę Powiatu. 

4. Sprawy róŜne. 
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Ad – 2. 
 
Pan Dyrektor Stanisław Mościński przedstawił plan robót drogowo 
mostowych na rok 2012. 
 
Radny Leon Gula – złoŜył wniosek taki jak na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej 
o przesunięcie środków z inwestycji 0401T Stąporków- Kozów – Włoszczowa 
na drogę 4381T Antoniów – Niekłań. Powiedział, Ŝe droga ta jest w fatalnym 
stanie i wymaga natychmiastowego remontu ze względu na bezpieczeństwo 
uŜytkowników. 
 
Członek Zarządu Renata Biegaj – powiedziała, Ŝe do inwestycji wykonywanej 
na terenie gminy Smyków Wójt dokłada 50%, a I etap jest juŜ rozpoczęty, więc 
drogę w Kozowie bezwzględnie naleŜy dokończyć 
 

 
Radny Krzysztof Obratański – powiedział, Ŝe obie drogi są waŜne i naleŜy się 
zastanowić jak to wykonać, bo obie powinno się zrobić. Podkreślił, Ŝe moŜe 
naleŜy podzielić to na etapy np. na 2 lata lub przebudowę, a nie remont co 
obniŜy koszty. 
 
Radny Kazimierz Pasterczyk – powiedział, Ŝe popiera wniosek radnego Guli, 
ale i to, Ŝe wszystkie drogi są waŜne. Stwierdził teŜ, Ŝe naleŜy wziąć pod uwagę 
niskie budŜety samorządów. Dodał teŜ, Ŝe powiat musi realizować wnioski 
kaŜdej z gmin, bo dają one swoje środki.  
 
Radny Marian Król –  poparł przedmówcę, ale powiedział, Ŝe na Komisji 
Rewizyjnej złoŜył wniosek dotyczący wyremontowania dróg nr 0400T 
Jakimowice Kolonia- Radwanów Kolonia na odcinku 500 mb.  i nr 0399T 
Pilczyca – Słupia – Czerwona Wola- Hucisko takŜe na odcinku 500 mb 
Podkreślił, Ŝe w tym roku gmina przygotowała 150 tys. zł na dołoŜenie dla 
powiatu 2 odcinków po 500mb. Podkreślił, Ŝe Zarząd tego nie uwzględnił. 
W związku z tym złoŜył wniosek jak wyŜej. 
Powiedział, Ŝe jako źródło finansowania proponuje przesunięcie środków 
z rezerwy oświatowej 150 tys. zł 
 
Starosta Bogdan Soboń – powiedział, Ŝe wpłynęło pismo od p. Burmistrz, Ŝe 
nie będzie dofinansowała drogi, o którą wnioskuje radny Gula. 
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Przewodniczący Michał Pękala – powiedział, Ŝe gdyby był plan kadencyjny 
remontu dróg to nie byłoby tej dyskusji. Przypomniał, Ŝe w grudniu pytał jakie 
są deklaracje gmin. Zapytał jak sprawa wygląda na dzień dzisiejszy. 
 
Starosta Bogdan Soboń – powiedział, Ŝe 9 stycznia b.r. była deklaracja, ale nie 
na konkretne drogi. Deklaracja Zarządu jest taka jak w przedstawionym planie. 
Nad wnioskiem radnego Guli Zarząd jeszcze się zastanowi i być moŜe będzie to 
czwarta inwestycja.  
 
Członek Zarządu Danuta Leśniewicz – powiedziała, Ŝe w takim razie składa 
wniosek, aby w gminie Fałków wyremontować drogę w miejscowości Turowice 
i Starzechowice, gdyŜ drogi te były zalane. Stwierdziła, Ŝe musi teŜ walczyć 
o drogi w swojej gminie, skoro radni walczą o swoje. Proponuje, aby 
sfinansować to z oszczędności.  
 
Radny Kazimierz Pasterczyk  - zaproponował, Ŝeby przesunąć środki 
z inwestycji w Krasnej na inwestycję w Niekłaniu. 
 
Radny Krzysztof Obratański – powiedział, Ŝe powiat był przygotowany na 
inwestycję na tej drodze, jak radni podejmowali uchwałę o dofinansowaniu 
z Planu Zagospodarowania Dróg Lokalnych. 
 
Starosta Bogdan Soboń – powiedział, Ŝe Zarząd miał zaciągnąć kredyt – 
podział miał być następujący 50% od Państwa, a 50% powiat i gmina. Ostatnie 
prognozy natomiast mówiły, Ŝe od państwa nie więcej niŜ 1 mln zł. gmina 
Stąporków deklarowała jedynie 500 tys. zł, więc powiat miał sfinansować 
inwestycję na poziomie 1.500 tys. zł 
 
Radny Krzysztof Obratański – powiedział, Ŝe wczorajsza prasa podała, Ŝe 
państwo przyjrzy się samorządom i najgorzej będą miały te z najmniejszym 
zadłuŜeniem. Zapytał czy nie warto zastanowić się nad kredytem i podpisaniem 
umowy z gminą Stąporków na 2 lata. 
 
Przewodniczący Michał Pękala – zapytał, jakie inwestycje są 
z dofinansowaniem gmin. 
 
Starosta Bogdan Soboń – powiedział, Ŝe na inwestycję: Krzywa – Wschodnia 
gmina Końskie wykłada 600 tys. zł., ale w trakcie roku z oszczędności jeszcze 
300 tys. zł. Gmina Smyków – 800 tys. zł, gmina Stąporków do drogi w Krasnej 
– 500 tys. zł. 
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Dodał teŜ, Ŝe artykuł z Echa róŜni się od informacji z Ministerstwa, bo wiele 
inwestycji moŜe być pod znakiem zapytania. Podkreślił teŜ, Ŝe podpisanie 
umowy na obwodnicę Końskich będzie 25 stycznia b.r. i jest juŜ zaproszenie od 
Marszałka w tej sprawie.  
 
Radny Krzysztof Obratański – powiedział, Ŝe uwaŜa, iŜ teraz jest ostatni czas 
na wzięcie kredytu. 
Radna Helena Obara – stwierdziła, Ŝe radni są oszukiwani, bo nie wszystkie 
gminy partycypują w kosztach remontów. Uznała, Ŝe nie powinni wyraŜać 
zgody na takie inwestycje, poniewaŜ jest to nieuczciwe w stosunku do innych 
gmin. Zapytała, kiedy był ostatni konwent i kiedy podpisano umowy z gminami. 
 
Dyrektor ZDP Stanisław Mościński – powiedział, Ŝe umowy nie są jeszcze 
podpisane, są tylko deklaracje gmin. 
 
Starosta Bogdan Soboń – powiedział, Ŝe jest taka sytuacja, iŜ gminy: Smyków, 
Stąporków i Końskie złoŜyły deklaracje na piśmie. Porozumienia natomiast 
będą podpisane po uchwaleniu budŜetu powiatu. Podkreślił, Ŝe nie moŜe odnieść 
się do gminy Słupia, poniewaŜ Zarząd nie zaplanował tego zadania i najpierw 
naleŜy to omówić. 
 
Radny Marian Król  – powiedział, Ŝe była deklaracja ze strony gminy Słupia. 
 
Starosta Bogdan Soboń – powiedział, Ŝe odnosi się jedynie do planu dróg. 
 
Radny Marian Gąszcz – powiedział, Ŝe miały być spotkania w 2011r. dot. 
dróg, ale do nich nie doszło. 
 
Członek Zarządu Danuta Leśniewicz – zapytała, dlaczego p. Burmistrz 
Stąporkowa nie jest zainteresowana remontem drogi w Niekłaniu.  
 
Radny Krzysztof Obratański – powiedział, Ŝe radni nie są przedstawicielami 
gmin tylko powiatu. Stwierdził, Ŝe nie naleŜy łamać zasad i gmina Radoszyce 
jeśli nie daje środków to jest nie w porządku w stosunku do innych gmin. 
 
Członek Zarządu Renata Biegaj – powiedziała, Ŝe p. Burmistrz jest 
niezdecydowana. 
 
Przewodniczący Michał Pękala – powiedział, Ŝe Komisja chciałaby mieć pełne 
informacje o dofinansowaniu z gmin. 
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Radny Krzysztof Obratański – powiedział, Ŝe powinna obowiązywać teŜ 
zasada kontynuacji nawet jeśli ma to trwać 2 czy 3 lata. Stwierdził, Ŝe naleŜy 
doprowadzić do takiego porozumienia, Ŝeby wykorzystać deklarowane środki. 
Stwierdził, Ŝe Komisja powinna przyjąć wniosek, aby zobowiązać Zarząd 
Powiatu do dalszych negocjacji z gminą Radoszyce oraz Ŝeby przeanalizował 
wniosek gminy Słupia. 
 
Starosta Bogdan Soboń – powiedział, Ŝe co do gminy Stąporków – to 
pozyskanie środków w ub. roku Zarząd uznał za priorytet i powiat miał 
zaciągnąć kredyt. Podkreślił, Ŝe Zarząd cieszy się z kaŜdego dofinansowania bo 
drogi są przecieŜ powiatowe. Dodał, Ŝe droga w Radoszycach była etapowana 
i powiat musi ją dokończyć. Podkreślił teŜ, Ŝe Ŝadna z gmin nie chce 
harmonogramów inwestycji na wiele lat. 
 
Radny Krzysztof Obratański – powiedział, Ŝe jest wieloletnia prognoza 
finansowa, która moŜe przewidzieć róŜne scenariusze. 
 
Starosta Bogdan Soboń – poprosił radnych o przyjęcie planu drogowo – 
mostowego na 2012 rok. 
 
Przewodniczący Michał Pękala – powiedział, Ŝe był przy etapowaniu drogi 
w Radoszycach i teraz gmina Radoszyce juŜ nie wykłada środków, bo wyłoŜyła 
wcześniej.  
 
Wniosek radnego Guli o wprowadzenie zadania 4 tj: przebudowa drogi 0438T 
(Szydłowiec) – granica województwa świętokrzyskiego – Wielki Niekłań – 
Mały Niekłań – Stąporków na odcinku długości 1730 mb z wkładem gminy 
Stąporków Komisja przyjęła jednogłośnie. 
 
Wniosek radnego Króla tj. wprowadzenie zadania 5 tj: przebudowa dwóch 
odcinków dróg w gminie Słupia na odcinkach po 500 mb: Nr 0400T – 
Jakimowice Kolonia – Radwanów Kolonia oraz 0399T Pilczyca – Czerwona 
Wola – Hucisko z udziałem gminy Słupia w kwocie 150 tys. zł Komisja przyjęła 
większością głosów przy 1 głosie wstrzymującym się. 
 
Komisja zaopiniowała plan robót drogowo mostowych wraz z wnioskami 
pozytywnie przy 1 głosie wstrzymującym się.  
 
Ad 3 a. 
 
Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych Komisji Rady 
na 2012r. przedstawił Przewodniczący Komisji Pan Michał Pękala. 
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Dyskusji nie prowadzono.  
 

Komisja zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały jednogłośnie 
pozytywnie bez uwag i zastrzeŜeń. 

Ad 3 g, h, i. 

Projekty uchwał w sprawie:  

• wyraŜenia zgody na zbycie aktywów trwałych Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Końskich,  

• wyraŜenia zgody na oddanie w dzierŜawę w trybie bezprzetargowym 
aktywów trwałych Zakładu Opieki Zdrowotnej w Końskich,  

• zmiany uchwały Nr XLI/48/2010 Rady Powiatu w Końskich z dnia 
28 października 2010r. w sprawie określenia zasad zbycia, oddania 
w dzierŜawę, najem, uŜytkowanie lub uŜyczenie aktywów trwałych dla 
samodzielnych publicznych zakładów opieki zdrowotnej utworzonych 
przez Radę Powiatu 

przedstawił Naczelnik Wydziału Administracyjno - Gospodarczego Pan 
Szymon Biały oraz Wicedyrektor ZOZ w Ko ńskich Pan Jerzy Grodzki.  

 

Przedstawiony projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zbycie 
aktywów trwałych Zakładu Opieki Zdrowotnej w Końskich  Komisja 
zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie bez uwag i zastrzeŜeń. 

 

W dyskusji dot. wyraŜenia zgody na oddanie w dzierŜawę w trybie 
bezprzetargowym aktywów trwałych Zakładu Opieki Zdrowotnej 
w Końskich głos zabrali:  

 

Radny Krzysztof Obratański – zapytał, czy sprawdzone jest wszystko pod 
względem prawnym przez radcę prawnego, bo były wcześniej uwagi NIK. 

 

Wicedyrektor ZOZ w Ko ńskich Pan Jerzy Grodzki – powiedział, Ŝe będzie 
nowa umowa, która będzie kontynuacją. Dodał, Ŝe wszystkie umowy dzierŜawy 
były kontrolowane i nie było zastrzeŜeń. 
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Komisja zaopiniowała omawiany projekt w sprawie wyraŜenia zgody na 
oddanie w dzierŜawę w trybie bezprzetargowym aktywów trwałych Zakładu 
Opieki Zdrowotnej w Końskich jednogłośnie pozytywnie. 

 
W dyskusji dot. zmiany uchwały Nr XLI/48/2010 Rady Powiatu w Końskich 
z dnia 28 października 2010r. w sprawie określenia zasad zbycia, oddania 
w dzierŜawę, najem, uŜytkowanie lub uŜyczenie aktywów trwałych dla 
samodzielnych publicznych zakładów opieki zdrowotnej utworzonych przez 
Radę Powiatu głos zabrali: 

 

Radny Krzysztof Wojecierowski – stwierdził, Ŝe będzie przeciw. 
 
Przewodniczący Michała Pękala – zapytał, czy była opinia Rady Społecznej 
ZOZ w tej sprawie. 
 
Wicedyrektor ZOZ w Ko ńskich Pan Jerzy Grodzki – powiedział, Ŝe taka 
opinia nie jest wymagana. 
 
Innej dyskusji nie prowadzono.  

 

Komisja zaopiniowała omawiany projekt w sprawie zmiany uchwały Nr 
XLI/48/2010 Rady Powiatu w Końskich z dnia 28 października 2010r. w 
sprawie określenia zasad zbycia, oddania w dzierŜawę, najem, uŜytkowanie lub 
uŜyczenie aktywów trwałych dla samodzielnych publicznych zakładów opieki 
zdrowotnej utworzonych przez Radę Powiatu pozytywnie większością głosów 
przy 1 głosie przeciwnym i 1 głosie wstrzymującym się. 

 
Ad 3 b, c. 
 
Projekt uchwały w sprawie:  

• przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 
2012- 2019,  
oraz 

• uchwalenia budŜetu powiatu na 2012r., 
 przedstawiła Skarbnik Pani Edyta DrąŜkiewicz.  
 
 
W dyskusji dot. WPF głos zabrali: 
 
Radny Krzysztof Obratański – zapytał, jak jest rozwiązana sprawa sali 
gimnastycznej dla LO Nr 1 i Ekonomika. 
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Skarbnik  Edyta DrąŜkiewicz – powiedziała, Ŝe autopoprawka nie uwzględnia 
tych zmian, poniewaŜ nie ma środków, ale wnioski w tej sprawie były. 
 
Członek Zarządu Wiesław Basiak – powiedział, Ŝe sprawa jest w toku 
działania. 
 
Radny Krzysztof Obratański – powiedział, Ŝe chciałby mieć więcej informacji 
w tej sprawie, bo nie moŜe być tak, Ŝe uczniowie nie mają lekcji w – f. 
 
Przewodniczący Michała Pękala – zapytał, czy są perspektywy rozwiązania 
tego problemu. Stwierdził teŜ, Ŝe jeśli chodzi o termomodernizację budynków to 
powiat przegapił sprawę i nie złoŜył Ŝadnego wniosku.  
 
Członek Zarządu Wiesław Basiak – powiedział, Ŝe program w – f jest 
realizowany, a sprawa wynajmu sali jest na etapie rozmów. Jeśli chodzi 
o termomodernizację budynków to było szereg innych zadń realizowanych np. 
„Nasza Szkoła Konecka”. 
 
Przewodniczący Michała Pękala – zapytał, czy Zarząd Powiatu przygotował 
audyt energetyczny budynków, który jest niezbędny przy składaniu wniosków 
o termomodernizację. 
 
Członek Zarządu Wiesław Basiak – powiedział, Ŝe powiat takiego audytu nie 
posiada. 
 
Radny Marian Gąszcz – powiedział, Ŝe gmina Końskie występowała do 
powiatu o wynajem hali sportowej, powiat natomiast określił, Ŝe nie jest 
zainteresowany. Dodał, Ŝe miejsca parkingowe przed halą są wykorzystywane 
bezpłatnie.  
 
Skarbnik Edyta Dr ąŜkiewicz – powiedziała, Ŝe w ub. roku Ekonomik 
korzystał z hali w ramach posiadanych środków. 
 
Radny Krzysztof Obratański – powiedział, Ŝe to nie jest wina p. Skarbnik, 
tylko Zarządu Powiatu. 
 
Innej dyskusji nie prowadzono.  
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Komisja zaopiniowała omawiany projekt uchwały dot. WPF pozytywnie 
większością głosów przy 2 głosach wstrzymujących się i 1 głosie przeciwnym. 
 
W dyskusji dot. budŜetu na 2012r.  głos zabrali: 
 
Radny Marian Gąszcz – zapytał, czy są jakieś inicjatywy lokalne, czy jest jakiś 
regulamin, czy teŜ wnioski w tej sprawie. 
 
Skarbnik Edyta Dr ąŜkiewicz – powiedziała, Ŝe są zabezpieczone środki w 
formie rezerwy jeśli dojdzie do takiej sytuacji. 
 
Innej dyskusji nie prowadzono.  
 
 

Komisja zaopiniowała omawiany projekt uchwały dot. budŜetu powiatu 
na 2012r.   pozytywnie większością głosów przy 2 głosach wstrzymujących się i 
1 głosie przeciwnym. 
 
Ad 3 e. 

 

Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej, Oświaty i Zdrowia Pan Krzysztof 
Stachera przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia rozkładu godzin 
aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Koneckiego. 

 

Dyskusji nie prowadzono.  
 

Komisja zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały jednogłośnie 
pozytywnie bez uwag i zastrzeŜeń. 

 

Ad – 3 d. 
 
Dyrektor PCPR Pani Jadwiga śycka przedstawiła projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia „Programu rozwoju pieczy zastępczej w Powiecie Koneckim na lata 
2012 – 2014”. 
 
Dyskusji nie prowadzono.    

 
Komisja zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały jednogłośnie 

pozytywnie bez uwag i zastrzeŜeń. 
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Ad 3 f. 
 
Sekretarz Pan Roman Struzik przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany 
Regulaminu organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Końskich. 
 
Dyskusji nie prowadzono.  
 

Komisja zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały pozytywnie 
większością głosów przy 1 głosie przeciwnym. 

 
Materiały przedstawione na posiedzeniu Komisji BudŜetu, Gospodarki 
i Rolnictwa stanowią załącznik do protokołu Nr 10/1/2012 z dn. 20.01.2012r. 
z posiedzenia Komisji Zdrowia i Oświaty.  

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 12.35. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji podziękował      
za uczestnictwo i ogłosił zakończenie posiedzenia. 
 

Protokołowała      Przewodniczący Komisji 
       BudŜetu 
 
 
Monika Trojanowska   Michał Pękala 
 
 
 
 Końskie, dnia 20.01.2012r. 
 
 


